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Geachte heer / mevrouw,

wij verzoeken u vriendelijk onderstaande kopie-schrijven ter
informatie door te sturen naar de Raadsfracties.

Met vriendelijke groet,

EHK.Balk
Secretaris SZK

>> Gemeente Zwolle                               13 juni 2017
>> t.a.v. College B&W
>> Postbus 10007
>> 8000 GA Zwolle
>>
>> Geacht College,
>>
>> op 19 mei j.l heeft Wethouder de Heer tijdens een bespreking op het
>> Stadhuis het Bestuur van de Stichting Zwols Kegelhuis laten weten dat
>> het Kegelhuis aan de van Wevelinkhovenstraat  per 1 augustus 2018 leeg
>> dient te worden opgeleverd, omdat "sloop van het gebouw dan kan
>> aanvangen in verband met herontwikkeling van het gebied waarop het
>> Kegelhuis thans staat".
>>
>> De Wethouder maakte het voorbehoud, dat het ontwikkelingsplan nog wel
>> eerst door de Raad diende te worden behandeld/ goedgekeurd, hetgeen
>> naar zijn verwachting voor de zomervacanties 2017 zou plaatshebben.
>>
>> Tot heden hebben wij van de Wethouder geen schriftelijk bevestiging
>> van zijn op 19 mei j.l  gedane uitspraken ontvangen en is ons van een
>> voorgenomen behandeling/goedkeuring van gemeld plan niets gebleken..
>>
>> De Wethouder openbaarde op genoemde datum ook een aantal mogelijkheden
>> voor de verplaatsing van de kegelbanen naar vervangende onderkomens
>> elders in de Gemeente.In dit verband noemde hij de plan- ontwikkeling
>> van een multifunctioneel centrum aan de Voorsterpoort.. Dit plan zou
>> voor de zomervacanties 2017 voor behandeling/goedkeuring aan de Raad
>> worden voorgelegd.
>> Ook van agendering van dit plan is ons tot heden niets gebleken.
>>
>>
>> Het mag u duidelijk zijn dat het Bestuur van de Stichting Zwols
>> Kegelhuis verplichtingen heeft jegens een aantal partijen in de Zwolse
>> gemeenschap, zoals daar zijn:de pachter van het restaurant/buffet , de
>> kegelclubs ,onderdeel van de Zwolse Kegelbond, overige
>> clubs/groeperingen, huurders van kegelbanen en het biljart en niet in
>> de laatste plaats instellingen zoals de SNS-Bank .
>>
>> Het gaat hierbij niet alleen om zekerheid over de datum waarop het
>> Kegelhuis zal gaan sluiten , maar ook om te weten hoe het kegelen in
>> Zwolle kan/zal worden gecontinueerd na de sluitingsdatum.
>> De pachter zal willen weten hoe zijn toekomst er zal uitzien, zoals de
>> Zwolse kegelaars willen weten waar zij na 1 augustus 2018 terecht
>> kunnen in een vergelijkbare ambiance met ongewijzigde baanhuurprijzen.
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>> De SNS-Bank zal willen weten waarheen de aan haar verpachte kegelbanen
>> gaan.
>>
>>
>> Het Bestuur van de Stichting Zwols Kegelhuis vraagt u in het kader van
>> Behoorlijk (Openbaar) Bestuur op korte termijn schriftelijk kenbaar te
>> maken hoe de Gemeente Zwolle de continuering van de kegelsport zal
>> waarborgen, waarbij opgave van een  realistische tijdsplanning de
>> onderbouwing kan versterken.
>>
>> Hoogachtend,
>>
>> .E.H.K.Balk
> Secretaris SZK


